
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            

 

 

  

 

 

    

 

  

   

     

     

    

 

   

 

   

      

    

                          

   

  

 

    

 

Protokół z posiedzenia Regionalnego Komitetu Rozwoju Ekonomii Społecznej,   

który odbył się w dniu 28.06.2018 roku. 

Posiedzenie odbyło się w dniu 28 czerwca 2018 r. w siedzibie Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Świętokrzyskiego - Al. IX Wieków Kielc 3, 25-516 Kielce. O terminie                          

i miejscu spotkania wszyscy członkowie zostali poinformowani pisemnie. 

W posiedzeniu udział wzięło 14 członków Komitetu Rady (lista obecności stanowi Załącznik 

nr 1 do Protokołu): 

Posiedzenie Regionalnego Komitetu Rozwoju Ekonomii Społecznej otworzył 

Przewodniczący RKRES Piotr Żołądek - Członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego. 

W swoim wystąpieniu przekazał uczestnikom posiedzenia informacje nt. inicjatywy 

Kancelarii Prezydenta RP dot. tworzenia centrów usług społecznych. Zwrócił uwagę na fakt, 

iż niezbędne są w tym zakresie szeroki konsultacje społeczne z przedstawicielami 

samorządów oraz organizacji pozarządowych. 

Następnie agendę posiedzenie przedstawiła zastępca przewodniczącego Barbara Jakacka -

Green. 

Następnie Karolina Jarosz- Zastępca - Zastępca Dyrektora ROPS przedstawiła prezentację 

dotyczącą wyników raportu z monitoringu realizacji wskaźników Regionalnego Programu 

Rozwoju Ekonomii Społecznej za rok 2017. W swoim wystąpieniu Karolina Jarosz zwróciła 

uwagę na fakt, iż monitoring za rok 2017 zawiera pełne dane z rocznej dzielności OWES-ów. 

Poruszona został kwestia funkcjonowania spółdzielni socjalnych, których jak wynika 

z danych statystycznych w regionie jest w 58 lecz 11 z nich jest w stanie likwidacji a około 

połowa nie funkcjonuje. Zasygnalizowana został również informacja dotycząca aktualizacji 

Krajowego Programu Rozwoju Ekonomii Społecznej a w konsekwencji potrzeby aktualizacji 

dokumentu funkcjonującego w naszym regionie tj. Regionalnego Programu Rozwoju 

Ekonomii Społecznej. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

  

 

  

  

  

    

 

    

 

   

  

     

   

    

    

   

 

 

 

 

 

 

 

Po zakończeniu wystąpienia przystąpiono do głosowania nad przyjęciem raportu monitoringu 

realizacji wskaźników Regionalnego Programu Rozwoju Ekonomii Społecznej za rok 2017. 

Wszyscy obecni podczas głosowania członkowie RKRES tj. 13 osób głosowały za przyjęciem 

raportu. 

Po głosowaniu głos zabrała Anna Mikołajczyk przedstawicielka KOWES, która poruszyła 

kwestię obecności członków RKRES na posiedzeniach oraz publikowania na stronach 

internetowych protokołów z posiedzeń RKRES. Zastępca przewodniczącego Barbara Jakacka 

- Green wyjaśniła, iż w związku ze zmiana uchwały powołującej RKRES istnieje obecnie 

możliwość delegowania przez członków komitetu, zastępców do udziału w posiedzeniach. 

Kolejnym punktem posiedzenia było przyjęcie stanowiska RKRES w sprawie wskaźników 

efektywności OWES. Stanowisko ma charakter intencyjny Wszyscy uczestnicy posiedzenia 

otrzymali pisemną propozycję ww. stanowiska. Treść stanowiska przybliżyła zebranym Anna 

Górak - Główny specjalista ROPS. 

Następnie odbyła się dyskusja dotycząca treści stanowiska. W dyskusji Aleksandra 

Marcinkowska - Dyrektor Departamentu Wdrażania EFS UMWŚ pytała jakie są oczekiwania 

w tym zakresie od Instytucji Zarządzającej. Po dyskusji członkowie RKRES zaproponowali 

zmianę w ostatnim akapicie propozycji stanowiska polegającą na wykreśleniu pierwszego 

zdania. Propozycje ta poddano pod glosowanie. Za opowiedziało się 12 członków komitetu, 

jeden członek wstrzymał się od głosu. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

    

   

   

                               

 

 

 

 

 

                                               

                                               

                                                   

 

 

 

 

Kolejnym punktem posiedzenia RKRES było przybliżenie inicjatywy współpracy 

województw Polski Wschodniej na rzecz rozwoju ekonomii społecznej. Karolina Jarosz 

przybliżyła członkom Komitetu przebieg wizyty przedstawicieli województw Polski 

wschodniej w Bałtowie , która odbyła się w lutym br. Omówione zostały rozwiązania 

wypracowane w ramach ww. wizyty. Członkowie Komitetu zostali poinformowani 

o pozytywnej rekomendacji dla tej inicjatywy Ministerstwa Rodziny Pracy i Polityki 

Społecznej. 

Kielce 28.06.2018r. 

Na tym protokół zakończono. 

Michał Kocia 

Sekretarz 

Regionalnego Komitetu Rozwoju Ekonomii Społecznej 


